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ZAPISNIK 
SA 36. SJEDNICE VMO SVILNO 

 

36. sjednica VMO Svilno održana je 21.11.2022. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Dragan Grgić, predsjednika VMO 

 Renato Klovar, član VMO 

 Marijo Margan, član VMO 

 Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    -- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

Nikola Lalić, član VMO 
Nikola Jovanović, zamjeni predsjednika VMO  
 

Usvajanje zapisnika s 35. sjednice VMO Svilno: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Program Doček Svetog Nikole – priprema 
2. Program Doček Svetog Nikole - priprema 
3. Razno 

 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



AD 1 
 
Vijeće je dogovaralo detalje i plan programa Doček Svetog Nikole. Program će se  
održati 5.12.2022. godine u dvorani Doma Svilno. U prigodnom dijelu nastupiti će 
klaun Marko s predstavom Famozni cirkus klauna Marka. Pripremiti će se poklon 
paketi koje će djeci podijeliti kostimirani član Vijeća u ulozi Svetog Nikole. Donaciju 
za provođenje programa uplatio je JGL u iznosu od 3.000,00 kn.  
 
 
Zaključak: 
Vijeće se složilo s prijedlogom programa. 
 
 
 
AD2 
Predsjednik Vijeća je predložio da se program Predblagdansko druženje održi 
16.12.2022. godine u dvorani Doma Svilno. Za provođenje programa angažirana je 
kazališna skupina Ansambla Intermezzo s predstavom Kalafat, papagalo i batana autora 
Mensura Puhoovca.  
 
Zaključak: 
Vijeće se složilo s prijedlogom. 
 
 
 
AD3 
RAZNO 
Tajnica je obavijestila prisutne da je 15.11.2022. godine održan sastanak na terenu s 
predstavnicima Rijeka plusa. Tema sastanka bila je obilježavanje pješačkih prijelaza na 
dionici glavne ceste koja prolazi kroz Svilno. Obilaskom terena utvrđeno je da ne postoje 
tehnički uvjeti koji su potrebni da bi se pješački prijelaz mogao označiti. Na terenu je 
utvrđena lokacija (kod gornje autobusne stanice, pravac Čavli) koja bi eventualno došla u 
obzir, ali tek nakon izgradnje/proširenja pješačkog nogostupa. Vijeće je upućeno da 
izgradnju/proširenje nogostupa pokuša realizirati kroz plan malih komunalnih akcija. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedene informacije primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Svilno: 

Dragan Grgić 
 


